
Będzie Expo 2024
Łódź złożyła aplikację i otrzymała prawa do organizacji imprezy.

– Dla mnie to niezwykle wzruszający moment, bo walczyliśmy o Expo od niemal pięciu lat. Najpierw
zaproponowaliśmy organizację Expo International
w 2022 roku dotyczącego rewitalizacji miast pod hasłem City Re:invented. To była fascynująca
przygoda i doświadczenie. W jednej chwili dołączyliśmy do prestiżowego grona miast, które w ogóle
miały szansę ubiegać się o takie wyróżnienie. Te starania na zawsze zmieniły Łódź i łodzian. 

Prawa do imprezy zostały nam przyznane, czekamy już tylko na ostatnią formalność, oficjalną
aprobatę rządu Rzeczypospolitej. Jestem przekonana, że rząd Rzeczypospolitej Polskiej, z którym
ramię w ramię walczyliśmy o Expo 2022 udzieli nam swojego poparcia. Przed nami wiele pracy,
musimy naszą wizję Wystawy przekuć w konkretne projekty.

Chodzi o sam teren Wystawy, czyli Centralny Park Miejski o powierzchni przeszło 70 ha, którego
utworzenie będzie możliwe dzięki rozbudowie
i rewaloryzacji Parków 3 Maja i Baden-Powella. Jak i projektowanie zielonych inwestycji w innych
częściach Łodzi. Czeka nas wspólna z mieszkańcami dyskusja na ten temat, a od przyszłego roku
prace nad realizacją tych pomysłów i przygotowaniem tego największego święta w historii Łodzi –
skomentowała Hanna Zdanowska, prezydent Łodzi.


